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 Z  Á  P  I  S    č. VV – 08/2021 
z online zasedání VV ČSS, z.s.  konaného dne 7. 12. 2021 

 
Přítomní:  J. Streit (prezident ČSS), I. Hermel (viceprezident ČSS, předseda KS Praha),              

L. Janota (člen Prezidia ČSS, předseda JM KS), M. Tenk (člen Prezidia ČSS),  
K. Frantalová (člen Prezidia ČSS), P. Černoch (člen Prezidia ČSS), J. Fidler (člen 
Prezidia ČSS), 
J. Videcký (předseda STČ KS), J. Havel (předseda Plzeňského KS), P. Tarant 
(předseda KV KS), Ing. P. Voldán (předseda JHČ KS), L. Janota (předseda JM KS),  
P. Šlechta (předseda ÚST KS), V. Zrůst (předseda PA KS), P. Hrbek (předseda LB 
KS), A. Vaštík (předseda ZL KS)), R. Gronský (předseda OL KS), J. Zetek (předseda 
MS KS),  
M. Havlík (předseda KŘR), P. Zvolánek (zástupce KBS), P. Bittner (předseda STK), 
V. Pučelík (předseda KR), B. Putna (předseda SMK)  

Omluveni: R. Vrtišková (předsedkyně RK), J. Materna (předseda KS Vysočina), J. Frýda 
(předseda HK KS) 

Hlas poradní: J. Zámyslická (tajemnice ČSS)  
 
Jednání VV ČSS bylo zahájeno v 10hod. prezidentem ČSS za přítomnosti 23 členů VV ČSS s hlasem 
rozhodujícím, VV je usnášeníschopný. 
 
Program: 
1) Zahájení, kontrola zápisu VV. 
2) Informace z Prezidia ČSS (NSA, ČOV rozpočet 2021, atd.). 
3) Informace z úseku státní reprezentace. 
4) Činnost komisí ČSS.  
5) Různé a závěr. 
 
 
1. Zahájení, kontrola zápisu zasedání VV 
23/2021 -   VV ČSS, z.s. doporučuje KS zřízení datových schránek. 
Pan prezident zdůraznil potřebu zřízení datových schránek i pro kluby pro možnost získávání 
dokumentů potřebných pro plnění podmínek dotačních programů. 
24/2021 -   VV ČSS, z.s. vyzývá KS k dodání účetních závěrek. Trvá. Platí i pro SSK. 
25/2021 -   VV ČSS, z.s. schvaluje složení komisí VV pro další období. 
26/2021 -   VV ČSS, z.s. schvaluje složení Komise pro přípravu Stanov ČSS. Bude projednáno. 
27/2021 -   VV ČSS, z.s. schvaluje možnost i online jednání VV. Funguje. 
28/2021 -   VV ČSS, z.s. ukládá předložení návrhu Organizačního řádu ČSS k projednání na 
jednání VV 7. 12. 2021. 
Pan prezident přečetl vyjádření právničky Mgr. Vráblíkové (v příloze zápisu VV). Organizačním 
řádem se bude zabývat VV na březnovém zasedání. 
29/2021 -   VV ČSS, z.s ukládá paní Hulíkové zpracování žádosti ČSS o výjimku ze zákona o 
zbraních a střelivu. Bylo zpracováno, výsledek visí na stránkách ČSS. 
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2. Informace z NSA, ČOV, ČSS, Rozpočet 
NSA 
- Pan prezident informoval o jednání na NSA k dotačním programům na příští rok pro národní 
svazy. Zadání programů bude zhruba stejné. Vzhledem k rozpočtovému provizoriu ČR nemohou 
být programy pro svazy vyhlášeny teď, pravděpodobně budou během března až května. 
Vzhledem k tomu, že začátkem roku 2022 nebude ČSS zatím moci počítat s penězi z dotačních 
programů, bude i ČSS fungovat v rozpočtovém provizoriu. 
ČOV 
- ČOV se připravuje na zimní olympiádu. Žádné jednání neproběhlo. 
Rozpočet 2021 
- Rozpočet byl rozeslán, případné dotazy pan prezident zodpoví. 
ČSS 
- 1. prosince byl uzavřen letošní rok. Z databáze vyplývá, že letos vylo vybráno na příspěvcích 
mírně více peněz než v loňském roce. 
- Pan prezident požádal o schválení dotace 150 000LR nábojů a 900 000ks diabol pro aktivní kluby. 
Vyhodnocení bude po GP Praha. 
Hlasování: 
Pro: 23, proti: 0, zdrželi se: 0. 
- V současné době dochází k rozesílání výběrčích archů s členskými známkami na rok 2022. Kluby, 
které nezaplatily, nebo nezaslaly ke kontrole vyplněný výběrčí arch a zaslaná částka neodpovídá 
zaslaným příspěvkům, známky dostanou až po splnění restů. 
 

3. Informace z úseku státní reprezentace   
- Pan Havlík informoval proběhlých seminářích kulových a brokových disciplín. Změny pravidel a 
úpravy jednotlivých disciplín jsou publikovány na stránkách ISSF, v brzké době dojde k jejich 
překladu a k proškolení rozhodčích a trenérů. Stejně jsou na stránkách ISSF informace 
k rozdělování účastnických míst na OH.  
- Střelci disciplíny Trap jsou na přípravném soustředění na Kypru, puškaři a pistoláři absolovují 
příští týden přípravné soustředění ve Wroclawi. 
- Pan Havlík informoval vypracované nabídce tréninkového systému Yarmill. Předal ji panu 
prezidentovi a předá i dalším případným zájemcům z řad trenérů. 
 

4. Činnost komisí ČSS.  
Komise pro přípravu stanov bude kontaktována příští týden. 
Komise pro přípravu webových stránek – pan Havel informoval o prozatímních jednáních komise. 
Pak Hermel požaduje časové a finanční vymezení, stejně tak i paní Frantalová a pan Vaštík. Pan 
Fidler konstatoval, že nejdříve musíme vědět, co by na stránkách mělo být. To připomněl i pan 
Streit a požádal komisi o informování o dílčích výstupech. K finanční stránce výroby nových stránek 
řekl, že se snaží sehnat sponzora, protože rozpočet ČSS bude na dotacích zkrácen.  
STK – pan Bittner informoval o proběhlém zasedání komise, na kterém především došlo 
z obsazování závodů I. kategorie technickými delegáty. 
Dojde ke změnám ve struktuře závodů KZR, ještě proběhne projednávání. 
SMK – pan Putna informoval o proběhlém rozšířeném zasedání komise, které projednávalo 
zařazování střelců do kategorie M. Požadavky na změny v zařazování je třeba dále projednávat a je 
možné případně změnit pravidla pro zařazování až od roku 2023. 
Dále komise pracuje na aktualizaci testů a testových otázek pro školení.  
- Pan Havel požaduje úpravu přidělování bodů na Českém poháru.  
- pan Havel požaduje o seznam zkušebních komisařů pro školení rozhodčích a trenérů. Dále 
navrhuje dělat školení základních pravidel střelby pro trenéry. 
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- Proběhla diskuze ohledně limitů pro start na ČPM a jeho hodnocení. Pan Putna přijímá návrhy, 
nejlépe písemně. Nové směrnice pro ČPM a KZR se budou schvalovat zřejmě na vzduchovém mčr. 
KBS - pan Zvolánek informoval o plánovaném zasedání komise 20. 12. 2021.  
KR – pan Pučelík informoval o plánovaném zasedání 10. 12. 2021. Projednávat bude především 
změny pravidel ISSF. 
- Pan Havel informoval o plánovaném školení rozhodčích nejen pro Plzeňský kraj předběžně  
5. – 6. 2. 2022.  Případní zájemci se hlásí panu Pučelíkovi. 
Dále pan Havel informoval plánovaném semináři trenérů v březnu. 
 

5. Různé: 
- Pan Janota informoval o pokračujících pracích na střelnici v Soběšicích podle plánu. 
- Pan Gronský vyjádřil obavu o financování hendikepovaných střelců v příštím roce. Informoval o 
přípravách na ODM. 
- Pan Hermel informoval o své komunikaci s dodavatelem tréninkového systému Yarmill. 
- Pan Hermel požádal o častější aktualizaci informací o úspěšných střelcích na webu ČSS. 
- Pan Černoch informoval o připravované rekonstrukci 25m střelnice v Plzni Lobzích a potřebě 
zabezpečení ochrany zařízení. 
- Pan Havlík poděkoval všem za uplynulou sezónu.  
- Paní Frantalová požaduje častější, pravidelnější informace o čerpání a plánování rozpočtu ČSS.   
- Pan Hermel požaduje přehlednější rozpis rozpočtových tabulek. 
- Pan Havel požaduje po SMK směrnici k pořádání kurzů trenérů A, B, C. Pan Putna odpověděl, že 
již se na tom pracuje, zřejmě to ještě nebude hotové do plánovaného jarního semináře. 
- Dále pan Havel požaduje zasílání elektronického zasílání zápisu VV. 
 
 
Usnesení zasedání VV 08/2021: 
30/2021 -   VV ČSS, z.s. bere na vědomí zprávu z úseku reprezentace. 
31/2021 -   VV ČSS, z.s. bere na vědomí čerpání rozpočtu 2021.   
32/2021 -   VV ČSS, z.s. bere na vědomí informace z jednotlivých komisí ČSS. 
32/2021 -   VV ČSS, z.s. bere na vědomí informace z České střelecké asociace hendikepovaných 
(CZDSA) v nadcházejícím období (v příloze) 
33/2021 -   VV ČSS, z.s. doporučuje KS a SSK zřízení datových schránek. 
34/2021 -   VV ČSS, z.s. vyzývá KS a SSK k dodání účetních závěrek. 
35/2021 -   VV ČSS, z.s. schvaluje dotace aktivním klubům ve formě nábojů a diabolek. 
 
Přílohy zápisu VV 08/2021: 

1. Vyjádření paní Vráblíkové k přepracování OŘ ČSS. 
2. Dopis pana Lidinského o plánované činnosti České střelecké asociace hendikepovaných. 

 
 
V Praze dne 10. 12. 2021 
                                                                                                                                                 Jiří STREIT 
                                                                                                                                     prezident ČSS, z.s. 
       
Zapsala J. Zámyslická 





 
 

 
Česká střelecká asociace hendikepovaných z.s. 

Ledrenská 138, Nový Knín 262 03 
IČO: 08654425 

Tel: 603 554783 
czdsa@czdsa.cz 

 

Vážený pane prezidente, členové vedení ČSS, 

dovolte, abych Vás touto cestou v krátkosti seznámil s plánovanou činností České střelecké 

asociace hendikepovaných (CZDSA) v nadcházejícím období.  

Nejprve však zásadní informace o současném statusu CZDSA. Na základě vyhodnocených 

Koncepcí pro jednotlivé druhy sportů pro zdravotně postižené sportovce dle Výzvy č.j.: NSA-

0098/2021/D/4 ze dne 10.6.2021 v to v souladu se Strategickým plánem rozvoje parasportu 

v ČR na roky 2020–2022) ustanovila Národní sportovní agentura (NSA) dne 31.10.2021 CZDSA 

jako Gestora sportu pro oblast parastřelby. V této souvislosti bude CZDSA realizovat 

komplexní strategii systému parastřelby s nastavením demokratických, transparentních a 

rovných podmínek pro všechny cílové skupiny zdravotně postižených sportovců – střelců 

(ZPS). Rozhodnutí NSA o ustanovení CZDSA Gestorem sportu bylo zveřejněno dne 1.11.2021 

na stránkách NSA, podkategorie Parasport. CZDSA se tak oficiálně stala střešní organizací s 

celorepublikovou působností pro parastřelbu, resp. ZPS – střelce. 

• CZDSA bude v nadcházejícím období usilovat o celorepublikový rozvoj veškerých 

pistolových, puškových a brokových disciplín pro ZPS střelce, včetně zvukové simulované 

střelby.   

• Prioritním cílem CZDSA je rozvoj členské základny ZPS střelců, kteří by se měli stát součástí 

stávajících a funkčních ČSS – SSK. Stejně tak jako již dlouhodobě aktivní ZPS střelci, kteří v 

rámci ČSS – SSK působí. 

• Během roku 2022 bude CZDSA v jednotlivých krajích intenzivně realizovat propagační a 

náborové akce typu Dny otevřených dveří, kterých se budou účastnit předem oslovené 

skupiny zájemců ZPS společně s doprovody. V této souvislosti CZDSA (cestou vedení ČSS) 

osloví odpovědné zástupce jednotlivých krajů (ČSS – KS) a střeleckých klubů se žádostí o 

logistickou spolupráci na tomto projektu (zejména využití stávajících střelnic).  

• CZDSA bude v rámci podpory sportovní inkluze participovat na integraci ZPS střelců do 

vrcholných soutěží pořádaných ČSS a také dalších závodů republikové úrovně. 

• Velmi důležitou oblastí pro CZDSA je sportovní reprezentace ČR v parastřelbě, kde je 

zásadním a strategickým cílem kvalitní reprezentace ČR na paralympijských hrách 2028 

v Los Angeles v individuálních i týmových pistolových, puškových a brokových disciplínách. 

• Dlouhodobým cílem CZDSA bude velmi aktivní spolupráce s ČSS na vzdělávací činnosti a 

doškolování asistentů v rámci střelby ZPS, na novelizaci technických parametrů soutěží či 

úpravě sportovišť pro ZPS, na rozvoji metodiky a systému školení trenérů, rozhodčích a 

technických delegátů parastřelby, tak i na budování sítě kvalifikovaných trenérů pro ZPS 

střelce. 

 

V případě potřeby jsem připraven osobně diskutovat veškerou problematiku parastřelby.  

 

Za CZDSA děkuji.       

S pozdravem 

Ing. Miroslav Lidinský 

prezident CZDSA 
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